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Geachte mevrouw Demas, 

Bij deze stuur ik u de beantwoording op uw aanvullende technische vragen inzake de Toekomstvisie 
LVO. 

1. Bij vraag 1 vroegen wij of je op een bepaalde school maar één bepaald vak krijgt. Hier wordt
aangegeven dat ‘’ Het bij wet geregeld is wat er per onderwijssoort aan vakken/curriculum
minimaal moet worden aangeboden’’. Ons inziens beantwoord dit niet geheel de vraag. Ik
stel daarom nogmaals de vraag, kan het zijn dat dadelijk enkel bij de locatie van de groene
loper één vak wordt gegeven en op de andere scholen die niet aanwezig is?

Antwoord LVO: Het verplichte vakkenpakket/curriculum wordt op alle scholen aangeboden 
voor die onderwijssoorten die zij gaan aanbieden, zoals beschreven in de toekomstvisie. Als 
u vraagt naar de keuzevakken die straks per locatie zullen worden aangeboden, dan is daar 
op dit moment nog geen volledig beeld van te schetsen. Wel is de intentie uitgesproken om 
de mogelijkheid te verkennen om in de toekomst sommige vakken gezamenlijk voor meer 
locaties digitaal aan te bieden. Voor het vmbo-beroepsonderwijs is het de bedoeling om de 
lokalen die veel apparatuur vereisen (techniek, zorg en welzijn, horeca, bakkerij bij 
voorbeeld) te concentreren op de campus; deze vakken zullen dus inderdaad op slechts 1 
plek in de stad worden aangeboden.    

2. Bij vraag 2 geeft u aan dat het personeel en de ouders zelf ‘’het kleinschaligheid in het grote
verband’’ mogen invullen. Maar hoe kijkt u als LVO hier tegen aan? Zijn er richtlijnen voor
ouders en personeel? Puur ook om een beeld hiervan te krijgen.

Antwoord LVO: Er zijn voor zover ons bekend geen externe geformuleerde richtlijnen 
waaraan LVO zich moet houden.   

3. Bij vraag 3 waarom kiest u ervoor om de scholen niet te laten zoals ze zijn tot dat de campus
aan de groene loper af is ? Zorg dit niet voor veel meer chaos/onrust? Verder zegt u, dat u
van plan bent om dit geleidelijk te doen vanaf het schooljaar 2022-2023, hoe gaat dit er
precies uit zien?
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Antwoord LVO: Naar onze mening ontstaat er geen chaos of onrust, juist omdat we enkele 
jaren de tijd hebben om geleidelijk toe te groeien naar het eindscenario. Dat geeft teams de 
kans om het onderwijs per leerjaar op te bouwen en de school zo samen op te bouwen.   

 
4. Bij vraag 4 geeft u het antwoord dat het om leerlingendaling en bekostiging gaat. Echter was 

dit niet de intentie van onze vraag. Bij een grote scholengemeenschap/campus aan de 
groene loper gaat het om een groot eenheid mensen. De vraag die wij hierbij hadden was, 
dat we kunnen voorstellen dat er ook nadelen zijn; denk hierbij aan overlast en dus ook meer 
handhaving e.d. Hoe denkt u hiermee om te gaan? 

 
Antwoord LVO: Bij de inrichting van de campus kijken we naar de spreiding van het 
onderwijs over de beschikbare ruimte en gebouwen. Uiteraard kijken we daarbij ook naar de 
inrichting van de buitenruimte, de te verwachten mobiliteit rondom de campus, de 
mogelijkheden van gezamenlijk gebruik voorzieningen, (sociale) veiligheid e.d. Omdat we 
bezig zijn met het in kaart brengen van de mogelijkheden van locaties is op dit moment geen 
concreet antwoord te geven op uw vraag, maar u mag ervan uitgaan dat wij scenario’s 
beoordelen o.m. op het aspect veiligheid en handhaving.   

 
5. Bij vraag 5 geeft u aan dat de gesprekken volop gaande zijn met initiatiefnemers uit de stad, 

kunt u hier al meer over vertellen? 
 

Antwoord LVO: Wij zullen in de informatieronde van 30 maart een terugkoppeling geven uit 
de gesprekken die tot nu toe zijn gevoerd.  
 

6. In onze vraag 6 en het antwoord hierop worden de volgende gegevens gegeven: 

 Onderzoek Pronexus (2019) zijn tussen 2024 en 2039 +/- 6.000 kinderen in PO 

 Onderzoek Pronexus antwoorden D66 vragen (2019) vanaf 2024 +/- 5.300 VO 

 Pagina 3 toekomstvisie (2021) zijn er vanaf 2026 e.v. +/- 4.500 kinderen in het VO  
U geeft aan het verschil zit afname naar buurtgemeentes en België en UWC niet meer 
genomen is. Dit zou dan ook het verschil van 800 kinderen zijn, klopt dit? Kunt u die 
verschillende onderbouwen met cijfers en brondocumenten? 
 
Antwoord LVO: In de toekomstvisie hebben wij aangegeven dat we de aantallen leerlingen 
per locatie hebben berekend, om een indruk te kunnen geven van de scholen die gaan 
ontstaan. Basis van onze berekening is het aantal leerlingen dat feitelijk is ingeschreven per 
1 oktober 2020 op onze scholen (Bron: leerling administraties scholen). Vervolgens is 
gebruik gemaakt van twee factoren: de huidige verdeling van leerlingen over de diverse 
onderwijssoorten (Bron: leerling administraties scholen) én de prognoses van Pronexus.  
 

7. In vraag 9 wordt bevestigd dat er enkel gekozen wordt voor algemeen bijzonder. Waarom is 
er eerder aangegeven dat het brinnummer openbaar behouden maar slapend bleef? Verder 
vroegen wij ons ook af waarom u dan kiest voor algemeen bijzonder en niet openbaar? Wat 
is het grote verschil? 

 
Antwoord LVO: Het voorstel voor de oplossing van de dubbele BRIN-structuur van het vmbo 
zoals wij dat in december 2002 hebben voorgelegd aan de gemeente was om leerlingen van 
VMBO Maastricht/Porta Mosana College administratief over te zetten naar het BRIN-nummer 
van het VMBO Maastricht/Sint-Maartenscollege. Het BRIN-nummer van VMBO 
Maastricht/Porta Mosana College zou dan wel aangehouden worden, maar zonder daarop 
geregistreerde leerlingen. Het is mogelijk om deze constructie maximaal 3 jaar in stand te 
houden. Dat gaf de mogelijkheid om in de tussentijd gezamenlijk beslissingen te nemen over 
de toekomstige structuur van de scholen in Maastricht. 
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Sinds december 2020 zijn er keuzes gemaakt c.q. voorstellen ontwikkeld door ons over de 
denominatie van de scholen. Ons voorstel is om alle scholen de denominatie algemeen 
bijzonder te geven  
Openbaar onderwijs is toegankelijk voor alle kinderen, zonder onderscheid te maken op 
basis van godsdienst of levensbeschouwing van de ouders. In het openbaar onderwijs wordt 
aandacht besteed aan ieders godsdienst of levensbeschouwing, zonder een voorkeur te 
hebben voor de een of de ander. Het grote voordeel van de denominatie algemeen bijzonder 
is dat alle onderwijsstromingen, ook die van de Vrijeschool of andere toekomstige 
initiatieven, hierbinnen passen.  
 
Ook geeft u aan ‘’Het voorstel van LVO is om alle scholen de denominatie algemeen 
bijzonder te geven in combinatie met een convenant. Dat maakt juist dat alle scholen 
algemeen toegankelijk zullen zijn – en niet alleen het Porta Mosana College - en dat aan 
ware diversiteit vorm gegeven kan worden.’’  Geldt dit enkel bij het brinnummer algemeen 
bijzonder en niet bij het brinnummer openbaar?  

 
Antwoord LVO: Op dit moment is – wettelijk gezien – alleen het Porta Mosana College 
algemeen toegankelijk, omdat het de denominatie openbaar onderwijs heeft. In het voorstel 
van LVO zullen alle scholen de denominatie algemeen bijzonder krijgen en alle scholen 
vallen dan ook onder het op te stellen convenant. Het convenant zal vastleggen dat de 
scholen toegankelijk zijn voor álle leerlingen. Dat is dus een uitbreiding ten opzichte van de 
huidige situatie.   

 
8. Hoe staat het personeel tegen deze toekomstvisie? 

 
Antwoord LVO: Op dit moment is sprake van een consultatieronde bij de 
medezeggenschapsraden, stakeholders van PO, MBO, UM, hogescholen en bij de 
gemeenteraad van Maastricht. Op basis van deze input zullen wij onze toekomstvisie 
mogelijk bijstellen en dan voorlopig vaststellen. We hebben het personeel geïnformeerd en in 
de gelegenheid gesteld om vragen te stellen. We zijn dus nog aan het informeren. We zijn 
nog niet in gesprek met ‘het personeel’ en kunnen u dan ook niet informeren over hoe zij 
tegenover de toekomstvisie staan. 
 

 
9. Zijn de MR en PMR op de hoogte en akkoord met de wijzigingen zoals die nu worden 

voorgesteld door LVO? 
 

Antwoord LVO: Wij hebben de MR’s (en daarmee ook de personeelsgeleding van de 
medezeggenschap) geconsulteerd over de toekomstvisie. Dus ja zij zijn op de hoogte. Het is 
in deze fase niet aan de orde of zij ermee akkoord gaan, dat komt hierna. Nadat wij een 
voorgenomen besluit genomen hebben over de toekomstvisie zal deze ter instemming 
worden aangeboden aan de MR’s en aan de raad. Dan zal blijken of zij akkoord zijn met de 
voorstellen. 
 

 


